
Referat for FAU-møte i FAU Disen skole

Dato: 06.02.2022
Tid: 19.00 - 20.30 
Sted: Møtet ble avholdt i personalrommet på Disen skole

 
Dagsorden

Sak nr: Sak: Ansvar/frist:

01.01 Velkommen og godkjenning av dagsorden.

02.01 Orientering fra skolen

Trafikkutfordringene på morgenen er blitt noe bedret etter bommen
ble senket. Det er fremdeles trafikk som skaper utrygge barn på
skoleveien.

Møte med kommunen og Hjertesone-prosjektet angående
trafikksituasjonen er planlagt, med FAU-representant.
Hjertesone-prosjektets tiltak har ikke endret noe slik skolen ser det.

Skolen ønsker at foreldrene skal overta fokuset på kjøring til skolen,
via FAU-kontaktene.

Is ute. De som eier bygget skal passe på at det er trygt.
Rømningsveiene er bare, så sånn sett anses det som trygt.

Utfordringen er at skolen er bygget i en nedoverbakke hvor det en
gang har gått en bekk, hvilket betyr at det er mye fuktighet i bakken,
som igjen forårsaker is. Skolen har en rekke restriksjoner i forbindelse
med saltbruk og strø-type.

Ellers jobber skolens ansatte med beredskapsplanen, regodkjenning
av plan. Utover våren kommer skolen til å øve litt med å bruke
callingen på skolen. Øvelsene kommer til å bestå av å få elevene til å
lytte til beskjeder fra callingen. Det vil være ufarlige beskjeder av
typen “alle elevene må stå på et bein og rope kykeliky”.

AKS-lederstillingen vil bli utlyst for vikariat om ikke så lenge ettersom
nåværende AKS-leder forventes å gå ut i permisjon i juni.

Juleavslutningen til AKS forårsaket en del vanskelige situasjoner for
de ansatte. Skolen ønsker ikke at foresatte er kritiske til AKS mens
det er barn tilstede. Rett kritikk gjennom FAU eller ledelse, ikke
innenfor barns hørevidde og ikke mot ansatte som er på jobb.

Rektor



Elevundersøkelsen blir gjennomført på 5.-7. trinn. Disen skole har
fremgang fra fjorårets undersøkelse på de fleste felter, spesielt på de
områdene som handler om elevens medvirkning i egen skolegang.
Enkelte svar i undersøkelsen som bekrefter mobbing. Noe skolen tar
på dyp alvor. De fleste av de som rapporterer om opplevd mobbing,
sier at de allerede har fått hjelp av skolen.

Innspill fra FAU-representant som videreformidler fra foresatt:
Bekymring angående skjermbruk på skolen, oppsummert i punktene
under:

- Læringsbrett og barnas bruk av dette utenfor skoletid.
- Har skolene et bevisst forhold til samlet eksponering av skjerm

i en skolehverdag?
- Fortsatt utstrakt bruk av skjerm ved spising?

Rektor ber om tid til å svare, og styret ønsker å forberede punktet til et
annet møte.

04.01 Orientering fra styret i FAU 

● Styret deler infomatriell fra FAU som representantene kan presentere
på foreldremøtene.

Leder FAU

05.01 Orientering fra FAU-representantene i Driftsstyret

Konstituert nytt driftstyret siden sist. Vedtatt budsjett for 2023 med
investeringsstans ut april. Grunn: Dro med seg underskudd inn i
fjoråret, og gikk ut av året med underskudd. Investeringsstans vil si at
det ikke kjøpes inn noe utover det som skal til for å drive undervisning.

Vedtatt skolens forslag til strategisk plan. Driftsstyret foreslår at rektor
selv presenterer denne ved et senere møte.

Neste driftsstyremøte er 7. mars.

FAU-represen
tantene i
driftsstyret.

07.01 Arbeid i grupper



Oppmøte:

19.09 10.10 07.11 05.12 09.01 06.02 06.03 17.04 08.05 05.06

1a - x x x x

1b x x x x x

1c - x x x x

1d - x - x x x

2a x - x x x x

2b x - x x x

2c - - x

3a x - - x x

3b x x x x x

3c x x x x x x

4a x x - x x

4b - - x x x

4c x - x

5a - x x x

5b x - x x x

5c - - x x x x

6a x x x x

6b x x x x x

6c x x - x x

7a - x x x x

7b - - - x x x

7c x x - x x


